

- travel agencies refusing to handle requests for travel to South Africa;
- travel agencies and tour operators refusing to promote tourism in South Africa.

3. Boycott of promotional materials

- libraries and other organizations asking to be removed from complimentary subscription lists of South African Government public relations publications;
- scientific and cultural groups cancelling subscriptions to official South African journals;
- schools and community colleges removing South African travel posters from their walls.

4. Boycott of official functions and sporting events

5. Companies investing in South Africa

- asking the management of these companies to review their investment policies in light of conditions in South Africa.

6. Disinvestment and Divestment

- companies voluntarily withdrawing investments from South Africa;

- des agences de voyage refusent de traiter les demandes de voyages en Afrique du Sud;
- des agences et des organisateurs de voyages refusent de promouvoir le tourisme en Afrique du Sud.

3. Boycottage des articles publicitaires

- des bibliothèques et d'autres organisations se font rayer de la liste de distribution à titre gracieux des publications du gouvernement sud-africain;
- des groupes scientifiques et culturels annulent leurs abonnements aux revues officielles sud-africaines;
- des écoles et des collèges communautaires retirent de leurs murs les affiches publicitaires pour le tourisme en Afrique du Sud.

4. Boycottage des cérémonies officielles et des manifestations sportives

5. Sociétés qui investissent en Afrique du Sud

- ces compagnies sont appelées à réviser leurs politiques d'investissement à la lumière de la situation en Afrique du Sud.

6. Désinvestissement

- des compagnies retirent volontairement leurs investissements en Afrique du Sud;